

**ZARZĄDZENIE NR 0050.21.2018
WÓJTA GMINY MIRZEC
z dnia 15 marca 2018 r.**

w sprawie ustalenia maksymalnego miesięcznego wynagrodzenia dla kierowników jednostek organizacyjnych

Działając na podstawie art. 39 ust. 3 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych (Dz. U. z 2016r. poz. 902, z późn. zm.) zarządzam, co następuje:

§ 1.

Ustala się dla kierowników jednostek organizacyjnych gminy maksymalne stawki wynagrodzenia zasadniczego oraz maksymalne stawki dodatku funkcyjnego, które zostały określone w poniższej tabeli:

L.p.	Stanowisko	Maksymalna kwota w złotych	
		wynagrodzenia zasadniczego	dodatku funkcyjnego
1.	Kierownik Centrum Usług Wspólnych w Mircu	3900	1100
2.	Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mircu	3900	1100

Minimalny poziom wynagrodzenia zasadniczego w wysokości określonej w XIX kategorii zaszeregowania został ustalony wg tabeli określonej w załączniku Nr 1 do Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych.

§ 2.

Dodatek za wieloletnią pracę naliczany jest dodatkowo, wg zasad określonych w art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych.

§ 3.

Wykonanie zarządzenia powierza się Kierownikom jednostek organizacyjnych.

§ 4.

Traci moc Zarządzenie Nr 22/2009 Wójta Gminy Mirzec z dnia 12 maja 2009 roku w sprawie ustalenia maksymalnego miesięcznego wynagradzania dla kierowników jednostek organizacyjnych.

§ 5.

Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podpisania.

WÓJT

Mirosław Seweryn